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George Miller Foundation based in USA is organizing in co-operation with its International 
Secretariat in UK England the International Forum and training Workshop. It is sincerely hoped 
that your participation will be possible. We welcome you and we are looking forward  to your 
presence in our country(ies). 
 

Please find enclosed: 
 

                                     - The Invitation Message 
- Appendix 1: Preliminary Agreement of participation 

 
APPROVED BY 

 
 
 
 

           Mr George Miller                                                                                                            Dr Rice Clifford 
  CEO of George Miller Foundation                                                                 Vice CEO of George Miller Foundation                                                                                                                
                                                                                                                           Gral Director of the Int.Secretariat in Europe             
 
 
 
 
 
 
 
 
 



A/CONF.198/3 
General Distr 
 
Sirs and Madams, 
 
Under the sponsoring of the Board of Directors of George Miller Foundation, of the municipalities 
of Washington and Cambridge with the co-organizers of the International NGOs' Forum and 
training workshop on Development Financing, we have the pleasure to invite you to take part in 
one of  these important activities in the framework of the fight for the human and community 
development which will take place in Washington Crystal City, USA from September 08 – 11,  2008 
and training workshop in Cambridge  England from September 18 - 28, 2008 
 
The International Forum and training workshop on Development Financing organized by George 
Miller Foundation intends to be a pioneer in the international meeting and is based on a network of 
several practitioners. The programme offers an incomparable meeting and learning environment, 
enriched with the experience of several human and community development practitioners. George 
Miller Foundation invites you to attend the International Forum or the training workshop on 
Development Financing as Delegation of your country. Microfinance Institutions (MFI's), Non-
governmental Organizations (NGO's), Associations, donor agencies, consulting firms, government 
agencies, central and commercial banks, socially responsible investors and private individuals are 
invited to attend.  
These meeting’s goals are to help reduce poverty and to raise the standards of living by mobilizing 
resources inside as well as outside the countries while providing a technical and financial 
assistance for development projects and programs in the concerned countries. 
 
With headquarters in Crystal City Washington, (USA) and international secretariat in Cambridge 
(England), George Miller Foundation is a United States based registered charity which  operates in 
the social field, healthcare, environment, finance (with a particular accent on microfinance). As a 
donator we contribute to the creation of a safe and sustainable world by supporting community 
based organizations to overcome poverty, violence and injustice in their communities. George 
Miller Foundation operates in support of international grant and donation through international 
representation and partnership with NGOs, highly credible and valuable individuals. We work in 
the belief that community based organizations are central to transforming the lives of families and 
communities through their own efforts and in collaboration with local, national and international 
allies. 
 
By the light of what precedes, we have the honour to announce to you the International Forum and 
training workshop on Development Financing which will bring together several representatives of 
Microfinance Institutions, Non-governmental Organizations, donor agencies, consulting firms, 
government agencies will take place: 
-  In Washington Crystal City, USA from September 08 - 11, 2008 
_ And in Cambridge, England from September 18 - 28, 2008 
 



The registration will be entitle only on one participation (in Washington USA, either in Cambridge 
England, United Kingdom) you will have the option of choice on the registration form. By against 
double registration it permit you to attend the two meetings, the forum in Washington together with 
the training workshop in Cambridge England UK. 
 
Note, 
Participants of the training workshop in Cambridge UK must send their Curriculum Vitae (CV) 
together with their letter of application. A Certificate of Vocational Training will be issued at the 
end of the training. Also a competitive recruitment of five people who will work under the 
representation of our honourable foundation in their countries of origin will be organised. The cost 
of the training and all other costs during the entire 10 days (housing, food, airplane ticket, medical 
insurance….) will be borne by the foundation. By against each participant will be required to pay 
fees of £ 350 (Pounds) for the confirmation of the registration  
 
OBJECTIVES OF THE INTERNATIONAL FORUM AND TRAINING WORKSHOP 
The meetings sessions put a premium on the design of programmes based on best practices, as well 
as on specific instruments which enable to ensure the long-term financial increase. The sessions 
intend to provide participants with the opportunity to expand their knowledge and skills of the 
quality required for the advancement of the fight for peace and, to provide a personal development 
experience tailored to the needs of NGOs/CBOs that will enable participants to review and assess 
their own capabilities with a view of identifying ways in which they can increase the effectiveness of 
their contribution for the organization in which they work  and to the process of development. 
 
FINANCIAL SPONSORSHIP and NOMINATION OF PARTICIPANTS 
The International Forum and training workshop on Development Financing are financially 
supported with the objective of granting financial assistance and sponsorship for the participation 
of members of organizations coming from under-developed countries. In this way, many 
organizations including yours have been selected and benefit a complete sponsorship covering the 
costs of transport, housing, food, medical insurance…. However, each participant will be required 
to pay a registration fee of US$ 300 (Three Hundred United States Dollars) for the forum in 
Washington USA, and £ 350 (Three Hundred and fifty Pounds) for the 10 days training workshop 
in England UK. The financial assistance and sponsorship is available for one (01) to five (05) 
participant from each sponsored organization. In this way, we are pleased to inform you that your 
organization has been selected for sponsorship in order to take part in these meetings. You are 
therefore requested to nominate one (01) to five (05) active member from your organization to 
benefit from our sponsorship). You can put yourselves in partnership with other economic 
operators if you want to benefit from this exceptional occasion. 
 
REGISTRATION PROCEDURES 
For purposes of registration in order to take part in the Forum or training workshop, please request 
the International Delegate Registration Documentation which includes: 
 
 



1- The Registration Form; 
2- The Hotel Reservation Form; 
3- The Airplane Ticket Order Form. 
 
The request for Registration Documentation should be addressed to the International Secretariat 
at: 

1. Dr. Grace Clifford 
Vice CEO of George Miller Foundation (GMF) 

Europe International Secretariat 
Tel: +44 702 406 2676 / Fax: +44 700 600 8878 

E-mail:  international.secretariat@georgemillerfoundation.org 
196 Cherry Hinton Road,Cambrigeshire, CB1 7AN, 

Cambridge England 
Urgent Notice 
1 - All participants must pay his/her registration fee before a confirmation of his/her participation 
in the meeting. 
2 - The registration documentation (The forms filled) alongside with the receipt of payment of the 
registration fee of all applicant are mandatory required by the foundation for the establishment of 
the registration confirmation. 
NB: The registration fees would be used to support organizations in the poor countries before our 
financing. 
 
We are equally anxious to inform organizations’ managers who intend to submit a project for 
financing from George Miller Foundation to contact the Grants Department at: 
grants@georgemillerfoundation.org  
Other poor organizations can continue applying for donation by contacting the Donation 
Department of George Miller Foundation at: donation@georgemillerfoundation.org 
  
You can write to: recruitment@georgemillerfoundation.org to have all information regarding our 
recruitment program. More clarification is available on the Website.  
 
While we anticipate your response at your earliest convenience, please do not hesitate to contact us 
for further information. In the meantime, you are advised to confirm your organization's 
acceptance of the sponsorship offered by returning the filled form of the preliminary participation 
agreement. 
 
We are waiting to meeting you and work with you as well as with your colleagues. 
 
Sincerely, 
 
Pr. George Miller, PhD 
General Director of George Miller Foundation, Conference Chair.International NGO Summit  
George Miller Foundation, Cambridge & Washington 2008. 



 

                                      ==== TEXTE FRANÇAIS ===== 
A/CONF.198/3 
 
Distr. Générale 
Traduction : Français 
Original : Anglais 
 
Messieurs et Mesdames, 
 
Sous le haut patronage du Comité Directeur de la Fondation George Miller, des municipalités hôtes 
de Washington et de Cambridge et des co-organisateurs de la Conférence Internationale sur le 
Développement humain et communautaire, nous avons le plaisir de vous inviter à prendre part à 
l’une des activités majeure dans le cadre de la lutte pour le développement humain et 
communautaire, qui aura lieu à Washington Crystal City, aux Etats-Unis, du 08 au 11 Septembre 
2008 et un atelier de formation à Cambridge, au Royaume Uni du 18 au 28 Septembre 2008 
 
Ces rencontre sur le Développement humain et communautaire organisées par la Fondation 
George Miller se veut pionnière en matière de renforcement des capacités institutionnelles et 
structurelles relatives au développement humain et communautaire par l'accès aux programmes de 
micro financement et de micro crédit, et s'appuie sur un réseau de plusieurs praticiens. Il propose 
un environnement d'apprentissage et de rencontre à nul autre pareil, enrichi par l'expérience de 
nombreux praticiens du développement humain et communautaire. La fondation George Miller 
vous invite à prendre part à l’une de ces rencontre International des ONG sur le Financement du 
Développement en tant que Délégation de votre pays. Les institutions de micro finance et de micro 
crédit, les ONG, les bailleurs de fonds, les sociétés de conseil, les organismes gouvernementaux,les 
Associations, les banques centrales et commerciales, les investisseurs socialement responsables et 
les citoyens de tous Etats y sont invités à prendre part. L'objectif premier est d'aider à la réduction 
de la pauvreté et au relèvement des niveaux de vie en mobilisant les ressources tant à l'intérieur 
qu'à l'extérieur des pays en fournissant une assistance technique pour des projets et programmes 
de développement dans les pays concernés. 
 
Avec son siège social à Washington Crystal City aux Etats-Unis et son secrétariat international à 
Cambridge en Angleterre, la fondation George Miller est une institution de charité basée sur des 
capitaux propres privés; et intervenant dans plusieurs secteurs d'activités comme donateur et 
financier. La fondation George Miller est une structure diversifiée qui opère dans le domaine 
social, des soins de santé, de l'environnement, de la micro finance, de la recherche et de l'éducation 
; et contrôle un panel international de capitaux divers lesquels fournissent à ses dépositaires des 
rapports stratégiques de diversification de la croissance. En tant que donateurs, nous contribuons à 
la création d'un monde sûr et durable en soutenant les organisations non gouvernementales et 
organisations communautaires de base ainsi que les personnes hautement crédibles dans la lutte 
contre la pauvreté, la violence et l'injustice au sein de leurs communautés. 



 
La fondation George Miller soutient les attributions de subventions internationales à travers ses 
programmes de micro crédit. Nous oeuvrons avec la conviction que les organisations 
communautaires de base doivent jouer le rôle principal dans la transformation de leurs propres 
existences et dans l'existence de leurs familles et de leurs communautés par leurs propres efforts et 
en collaboration avec des alliés locaux, nationaux et internationaux. 
 
A la lumière de ce qui précède, nous avons l'honneur de vous annoncer le Forum International des 
ONG sur le Financement du Développement organisé par la fondation George Miller qui 
regroupera un nombre important de représentants d'institutions de micro finance et de micro 
crédit, d' ONG, d'Associations, de bailleurs de fonds, de sociétés de conseil, d'organismes 
gouvernementaux, et aura lieu à Crystal City Washington, aux Etats-Unis, du 08 au 11 Septembre 
2008 et à Cambridge, au Royaume Uni du 18 au 28 Septembre 2008 et nous vous écrivons pour 
vous inviter à y assister. 
 
L’inscription ne donne droit qu’à une seule participation (soit à Washington aux Etats-Unis ou à 
Cambridge au Royaume Uni) Vous aurez l’option de choix sur le formulaire d’inscription. Par 
contre la double inscription vous permet d’assister aux deux rencontres, celui de Washington aux 
Etats-Unis et celui de Cambridge au Royaume Uni. 
 
Les participants qui désirent s’inscrire pour prendre part à l’atelier de formation du 18 au 28 
Septembre 2008 à Cambridge au Royaume Uni doivent fournir leur Curriculum Vitae (CV) 
ensemble avec leur lettre de demande de participation. 
 
NB : Un Certificat de professionnel de  fin formation sera délivré à chaque participant à la fin de 
cet atelier de formation avec possibilité de recrutement de cinq personnes suite à un concours. Le 
coût de la formation ainsi que tous les autres frais afférents (Logement, restauration, déplacements 
et assurance médicale….) seront à la charge de la fondation. Par contre chaque participant sera 
requis de payer les frais d’inscription s’élevant à 350 £ (Livre Sterling) pour la confirmation de son 
enregistrement. 
 
OBJECTIFS DU FORUM ET DE L’ATELIER DE FORMATION 
Les programmes proposés lors des diverses sessions mettent l'accent sur la conception de 
programmes fondés sur les meilleures pratiques, ainsi que sur les instruments spécifiques qui 
permettent d'assurer la viabilité et la croissance financières à long terme des organisations. Ils 
entendent donner aux multiples participants la possibilité de développer et d'étendre leurs 
compétences dans la lutte pour le relèvement du niveau et des conditions de vie de leurs populations 
d'une part et d'autre part de leur permettre d'acquérir de nouvelles techniques par lesquels ils 
pourront accroître l'efficacité de leur rendement au sein des organisations dans lesquelles ils 
travaillent. 
 
 
 



PARRAINAGE FINANCIER ET NOMINATION DES PARTICIPANTS 
Le Forum  et l’atelier de formation International sur le Financement du Développement est 
financièrement supporté dans l'objectif d'offrir des parrainages et des bourses pour la participation 
d'organisations issues de la société civile des organisations participantes. Ainsi un grand nombre 
d'institutions dont le votre sont sélectionnés et bénéficient d'un parrainage complet couvrant les 
frais de transport, les frais de logement et de nourriture, ainsi que l'assurance médicale des 
délégués sélectionnés pendant toute la durée des deux rencontre. Il n’aurait convenu d’aucun 
paiement  venant de la part des personnalités  retenues  pour effectuer leur voyage, seulement  que 
les frais d’inscriptions de US$ 300 par participant pour le forum aux USA et £ 350 pour l’atelier de 
formation ceci pour la confirmation de leur entière disponibilité. Les bourses et subventions couvre 
la participation d'un (01) à cinq (05) participants de chaque organisation parrainée. A cet effet, 
nous avons le plaisir de vous informer que votre organisation est retenue pour bénéficier de notre 
sponsoring afin de prendre part à ces rencontres. Il vous est ainsi demandé de déléguer un (01) à 
cinq (05) membres actives de votre organisation assister à cette rencontre.  
 
PROCÉDURE D'INSCRIPTION 
Dans le but de vous enregistrer pour participer au Forum  ou à l’atelier de formation, veuillez 
requérir le dossier d'enregistrement des délégués internationaux qui comprend : 
1- le Formulaire d'Enregistrement ; 
2- le Formulaire de Réservation de Chambre d'Hôtel ; 
3- le Formulaire de Commande de Titres de Voyage (Billets d'Avion). 
 
Les demandes de documentation d'enregistrement  doivent être adressées à: 
 

1.  Dr. Grace Clifford 
Vice CEO of George Miller Foundation (GMF) 

Europe International Secretariat 
Tel.: +44 702 406 2676  / Fax: +44 700 600 8878 

E-mail:  international.secretariat@georgemillerfoundation.org 
196 Cherry Hinton Road,Cambrigeshire, CB1 7AN, 

Cambridge England 
 
Note Importante: 
1 – Le payement des frais d’inscription pour la confirmation de la participation aux rencontres est 
indispensable voir obligatoire pour chaque participant. 
2 – Tous les documents requises (Les Formulaire remplis) ensemble avec le reçu de payement des 
frais d’inscription sont indispensable pour la confirmation de votre enregistrement. 
N.B : Les frais d’inscription seront utilisés voir directement émis suivant nos instructions à 
l’endroit des  organisations pauvres en guise de subvention avant notre intervention effective. 
 
Dès réception des documents requis, avec  le reçu de payement de vos frais d’inscription nous 
examinerons rapidement votre dossier et vous informerons de la confirmation de votre 
enregistrement. 



Nous tenons également à informer les organisations qui désirent soumettre un projet de 
financement à la fondation  qu’il pourront s’adresser au département en charge Email: 
grants@georgemillerfoundation.org  
Aussi les organisations pauvres peuvent continuer par nous envoyer leur lettre de  demande de dons 
matériels et financiers en adressant  leur mail au département en charge : 
donation@georgemillerfoundation.org 
 
Il faut également noter que le programme de recrutement de notre honorable fondation continue 
son ses travaux dans le cadre de l’ambauchement  des travailleurs de tous les coins du monde. Pour 
d’amples informations visitez notre site web ou écrire à recruitment@georgemillerfoundation.org 
Dans l'attente de la confirmation de votre participation, nous restons à votre entière disposition 
pour d'amples informations. 
 
Respectueusement, 
 
Pr. George Miller, PhD 
Directeur Général de George Miller Foundation,  
International NGO Summit George Miller Foundation, Cambridge & Washington 2008. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
                                
 
 
 

To be soonest returned 

 
To: 

                                                          
                                            The Europe International Secretariat 
                                     Tel: +44 702 406 2676 / Fax: +44 700 600 8878 

E-mail:  international.secretariat@georgemillerfoundation.org 
196 Cherry Hinton Road,Cambrigeshire, CB1 7AN 

Cambridge England  UK 
 

I received and read with more importance the invitation message. I hereby apply for the 
registration forms to fill according to your rules and regulations. I promise to register and 
participate in the event  
 
I’m applying for: 
 
               The Forum in Washington, USA 
 
               The Training Workshop in England. 
 
               The Forum in Washington, USA & the Training Workshop in England. 
 
      With the delegation of: DELEGATE / ………………. PERSONS 
                                                    DATE AND SIGNATURE  
 
 
 

NAME  
PHONE  
FAX  

 
YOUR 

CONTACT 
E- MAIL  

CERTIFICATION:   We, the undersigned, certify that the information submitted is accurate and complete to the 
best of our knowledge and accept the terms and conditions of the Foundation if this application is founded.   

 
 

 Europe International Secretariat Tel.: +44 702 406 2676  / Fax: +44 700 600 8878 E-mail:  international.secretariat@georgemillerfoundation.org  
196 Cherry Hinton Road,Cambrigeshire, CB1 7AN,Cambridge England 


